
Van: Bikker, M.H. (Mirjam) <m.bikker@tweedekamer.nl>  
Verzonden: donderdag 29 april 2021  
Aan: Commissie VWS <cie.vws@tweedekamer.nl> 
Onderwerp: Verzoek 
 
Geachte griffie, 

  

Naar aanleiding van het bericht  “Sekswerkers verdwijnen in de illegaliteit” (Volkskrant, 29 april 2021) zou 

ik het kabinet graag vragen om een brief voorafgaand aan het eerstvolgende plenaire debat over de 

ontwikkelingen rondom het coronavirus. Daarbij zou ik graag specifiek een reactie krijgen op de 

effectiviteit van de inkomens – en steunregelingen (NOW/Tozo en TONK) aan deze doelgroep, de 

kwetsbaarheid van deze doelgroep en de toename van ongedocumenteerden in de seksbranche. Tevens 

zou ik graag van het kabinet informatie krijgen hoe het overleg met gemeenten en hulpverlenende 

organisaties over deze doelgroep verloopt en met welke resultaten.  

 

Kan ik dit verzoek zo bij u neerleggen? 

Alvast bedankt voor uw reactie! 

Met vriendelijke groet, 

Mirjam Bikker 
Tweede Kamerlid ChristenUnie 
Woordvoerder Justitie en Veiligheid en Volksgezondheid, Welzijn en Sport 

 

https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/sekswerkers-verdwijnen-in-de-illegaliteit-rosa-weet-hoe-gevaarlijk-dat-kan-zijn~b8f801ea/

